
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Mainingin päiväkoti    
 

Kokous 23.10.2024 klo 10:00-10:45 Teams-kokous 
    
Osallistujat:     
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Piia Malkki, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja  
Heidi Hietanen, varhaiskasvatusyksikön varajohtaja 
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Anne Lindfors, työterveyshoitaja 
Johanna Merruntaus-Lius, henkilöstön edustaja 
 
    
Muistio 
  

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 

a. Työterveyshuolto 
 
Tieto etukäteen sähköpostilla Anne Lindforsilta: 4 ilmoitusta syksyn aikana 
- 2x (001 eteinen, 002-003 ryhmätilat, 004 ja 005 toimisto, taukotila 132, musiikkitila 

130, varasto 049),  
- Kultakalat 147, 148. 150, Kajuutta 150,  
- Simpukat 138-141, koko alakerta 
 
Vuonna 2024 15 kpl ilmoitusta sisäilmaoireilusta. 
 
b. Esihenkilön tieto  
Henkilökunta kokee ongelmia äänen lähdön kanssa uusien ilmanpuhdistimien tulon 
jälkeen (10.10). Ilmanvaihdon nuohous 12.-13.10. Nuohouksen jälkeen tilapinnoille 
tullut pölyä johon jälkeen henkilökunta on reagoinut. 

- Annetaan palaute nuohouksesta 
- Varmistetaan, että tilat saadaan siivottua ja siivoustaso pysyy hyvänä (L&T 

siivoaa) 
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
a. Tutkimukset 
Ei uusia tutkimuksia.  
 
b.  Korjaukset ja toimenpiteet 

Urakoitsija tulee tekemään ilmanvaihtokanavistojen läpivientien tiivistyksiä ja 
alakattojen villojen poistoa yläkerran käytäville ja viereisiin tiloihin. Työt pieniä, 
tehdään päiväkodin normaalikäytön aikana. 
 



Toimitettu ilmanpuhdistimet kaikkiin ryhmä- ja lepohuoneisiin 10.10. Marraskuussa 
11.11. 3 kpl LifaAirin puhdistimia poistetaan ja ne korvataan uusille CityM –mallisilla 
puhdistimilla. 
 
 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 

Avoimen varhaiskasvatuksen siirto toisiin tiloihin, jolloin saadaan lisää tilaa 
lakisääteiselle varhaiskasvatukselle. Tarkasteltu As Oy Mahlapuiston 
yhteiskäyttötiloja. Tommi käynyt kiertämässä tilat ja tehnyt arvion sisäilman osalta 
tilojen käytöstä. Keskustelu asiasta vielä pahasti kesken. 
 
Vuoden alussa 3 uutta ryhmää aloittamassa vuoden alussa. 
 
d. Piharemontti 
Ollaan pääasiassa tyytyväisiä uuteen pihaan. Vaatii totuttelua. 
 
 

4. Uudet tutkimukset/toimenpiteet  
Kuitujen kontrollinäytteet, kun korjauksia tehty ja varmistettu että kaikki tarvittava 
tehty. Ei vielä suunniteltu aikataulua. 
 
Laajemmat lattiapinnoitteiden korjaukset alustavasti aikaisintaan keväällä 2026. 
Tarkempi suunnittelu vuonna 2025. Väistötiloja edistetään jatkuvasti. 
 

5. Viestintä, tiedotus 
Ei tarvetta tiedottamiselle. Huoltajilta ei kommentteja viime tiedotteeseen. 
Tiedotetaan jos tehdään isompia toimenpiteitä tai uusia tutkimuksia. 
 

6. Muut asiat 
Alakerran keittiön liesituuletin alkanut pitämään poikkeavaa ääntä IV-nuohouksen 
jälkeen. 
 

7. Seuraavan kokouksen sopiminen 
Seuraava kokous tiistai 14.1.2025 klo 10:00 
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